

Starstreet Precinct 'Coffee Voyage 2026' Buy 1 Get 1 Free Coffee Offer – Terms & Conditions

1. The promotion period of Starstreet Precinct 'Coffee Voyage 2026' Buy 1 Get 1 Free Coffee Offer ("Offer") runs from 28 September to 4 October 2026, both dates inclusive.
2. Shoppers are required to join the Pacific Place Loyalty Programme – **above** during the promotion period in order to be entitled to redeem the offer via Limited Time Offer page on Pacific Place Mobile App.
3. Shoppers purchase selected coffee options from Starstreet Precinct participating coffee merchant's eligible menu could receive a second cup of the same coffee for free.
4. Shoppers are entitled to a maximum of ONE redemption per day. Daily quota applies and is available on a first-come, first-served basis while stocks last.
5. Offer cannot be used at Starstreet Precinct 'Coffee Voyage 2026' Event.
6. Offer cannot be returned, exchanged for cash or other services or products.
7. The Offer cannot be used in conjunction with any other promotion, discount, voucher or offer unless otherwise specified by the participating coffee merchant.
8. Swire Properties Management Limited shall not be responsible for any matters in relation to the quality of the products.
9. Swire Properties Management Limited and participating coffee merchants reserve the right to amend any offer, selected coffee options and Terms and Conditions without prior notice.
10. Participation in this promotion is voluntary; Swire Properties Management Limited shall not be responsible to Shoppers or any other party for any disputes, liabilities, losses (including indirect or consequential loss), damages, claims or costs arising from or caused by this promotion or any of the Rewards. Swire Properties Management Limited shall not be responsible for any related obligations or costs incurred in the promotion.
11. In case of disputes, Swire Properties Management and participating coffee merchants reserve the right of final decision on all related matters.
12. In the event of discrepancy or inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

星街小區「悠遊咖期 2026」買一送一咖啡優惠 – 條款及細則

1. 星街小區「悠遊咖期 2026」買一送一咖啡優惠（「優惠」）推廣適用於 2026 年 9 月 28 日至 10 月 4 日，包括首尾兩天。
2. 顧客須登記加入太古廣場 **above** 會員計劃，於太古廣場手機應用程式內的限時優惠頁面換領優惠。
3. 顧客須於星街小區指定參與咖啡商戶購買指定咖啡，即可免費獲贈同款咖啡一杯。
4. 顧客每日最多只能換領一次優惠。每日名額有限，先到先得，送完即止。
5. 此優惠不適用於星街小區「悠遊咖期 2026」活動。
6. 換領之優惠不可退回、兌換現金或其他服務或產品。
7. 除非相關參與咖啡商戶另有說明，優惠不可與其他推廣優惠、折扣、現金券或優惠同時使用。
8. 對於產品之質素，太古地產管理有限公司概不負責。
9. 太古地產管理有限公司及星街小區指定參與咖啡商戶有權保留隨時更改優惠、指定咖啡選項、條款及細則而毋須另行通知。
10. 顧客參加本活動純屬自願性質，一切因本推廣活動或任何產品對顧客或任何其他人士造成或引致之爭議、責任、損失、損害、索償或成本概與太古地產管理有限公司無關。太古地產管理有限公司毋須就此承擔任何法律責任或賠償。
11. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司及星街小區指定參與咖啡商戶保留最終決定權。
12. 如本條款及細則之中英文版本有任何差異，一概以英文版本為準。